
Re: No running water in hospital for 2nd night in a row

À partir de Chefferie de Médecine (CSI) <chefferie.med.csi@ssss.gouv.qc.ca>

Date Mar 23/04/2024 07:01

À Marc-André Lamontagne (RRSSSN) <marc-andre.lamontagne@ssss.gouv.qc.ca>; Environmental Health (RRSSSN) <environmental.health.rr17@ssss.gouv.qc.ca>; Amélie Desjardins-Tessier (MED) <amelie.desjardins-tessier.med@ssss.gouv.qc.ca>; Matthew Kondoff <matthew.kondoff.med@ssss.gouv.qc.ca>

Cc Coordonnatrices CLSC (CSI) <coord.clsc.csi@ssss.gouv.qc.ca>

Salut Matt,

J'ai ajouté les 2 adresses que je sais pertinentes à ce courriel.

On est tous bien d'accord que c'est un manque important et potentiellement dangereux. Comme c'est la municipalité qui est responsable de ce service, et l'hôpital en dépend malheureusement, tu peux toujours faire une plainte à la municipalité.

Si jamais tu constates d'autres coupures d'eau, Amélie, Marc-André et [@Environmental Health](#) nous ont dit qu'ils souhaitaient être au courant (pour appuyer des actions futures entre autres).

Merci,

Gabriel D.

De : Docteurs Puvir (CSI) <docteurs.puvi@ssss.gouv.qc.ca>

Envoyé : 20 avril 2024 04:41

À : Chefferie de Médecine (CSI) <chefferie.med.csi@ssss.gouv.qc.ca>; Coordonnatrices CLSC (CSI) <coord.clsc.csi@ssss.gouv.qc.ca>; Marc-André Lamontagne (RRSSSN) <marc-andre.lamontagne@ssss.gouv.qc.ca>

Objet : No running water in hospital for 2nd night in a row

Hello all, my apologies if you are not the right people to reach out to – I took your emails from previous messages about similar problems.

I have been the MD on call for the last 2 nights at the clinic/hospital in Puvirnitug. This is the 2nd night in a row without running water in the hospital.

I have no idea where to start or who the responsible parties are to make a complaint or get an update. This affects patient care.

Please let me know who to get in contact with.

Thanks,
Matt Kondoff MD Puvirnitug

CONFIDENTIALITÉ: Ce message est confidentiel et est à l'usage exclusif du destinataire nommé ci-dessus. Si vous recevez ce message par erreur, sachez qu'il est interdit de le diffuser, de le distribuer, d'en dévoiler le contenu ou de le reproduire. Veuillez informer immédiatement l'expéditeur par courrier électronique et détruire l'original de ce message ainsi que toute copie.

CONFIDENTIALITY: This message is confidential and is intended solely for the use of the recipient named above. If you receive this message in error, please be aware that it is prohibited to disseminate, distribute, disclose its contents, or reproduce it. Please inform the sender immediately by email and destroy the original message as well as any copies.

CONFIDENTIALITÉ: Ce message est confidentiel et est à l'usage exclusif du destinataire nommé ci-dessus. Si vous recevez ce message par erreur, sachez qu'il est interdit de le diffuser, de le distribuer, d'en dévoiler le contenu ou de le reproduire. Veuillez informer immédiatement l'expéditeur par courrier électronique et détruire l'original de ce message ainsi que toute copie.

CONFIDENTIALITY: This message is confidential and is intended solely for the use of the recipient named above. If you receive this message in error, please be aware that it is prohibited to disseminate, distribute, disclose its contents, or reproduce it. Please inform the sender immediately by email and destroy the original message as well as any copies.
